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Zápis ze 7. schůze výboru ZO ČZS Rozkvět míru, Rozkvět Míru 488, 

konané dne 12. 2. 2025  
 

Přítomni členové výboru: přítel Mgr. Štěpán, Maryška, Hanuš, pří. Jarešová. 

Omluveni: - 

Pozvaný host: účetní ZO pí. Vrabcová. 
 
Prezenční listina tvoří přílohu originálu tohoto zápisu. 
Schůze výboruje je usnášení schopná. 
Jednání výboru bylo zahájeno v 16.00 hod.  

Program jednání: 
1.  Zahájení.  
2.  Schválení návrhu programu dnešní výborové schůze ZO ČZS. 
3.  Kontrola plnění úkolů a usnesení k projednávaným bodům od poslední    

 výborové schůze ZO z 8. 1. 2025 a činnosti do dnešního dne. 
4.  Objednávky a výdeje čipů k automatické bráně. 
5.  Rozvodné skříně, elektroměry. 

6.  BOZ a Požární ochrana. 

7.  Příprava programu členské schůze. 

8.  Podklady k ročnímu vyúčtování a záloh na další rok. 
9.  Výbor ZO se zabýval inventarizací. 
10.   Průběžné hlášení do systému ISPOP – odběr povrchové vody. 
11.  Aktuální stav prodeje pozemků ve vlastnictví MMHK. 

     12. Aktuální stav prodeje pozemků ve vlastnictví SpÚ. 
 13.  Různé. 

Průběh jednání a přijatá usnesení k projednávaným bodům: 

K bodu č. l 
Jednání zahájil a řídil předseda výboru ZO ČZS přítel Mgr. Štěpán. V úvodu 

přivítal členy výboru a pozvaného hosta. 

K bodu č. 2 
Program schůze výboru byl schválen. 
 
K bodu č. 3 
Průběžná údržba osady, brigády, běžná údržba vodárny. 
 
 
 
 
 
 



K bodu č. 4 
Průběžně se objednávají, provádí úhrady plateb a výdeje nastavených čipů 
k automatické bráně. 
Další pokračování až na jaře.  
 

K bodu č. 5 

Nové připojení od ČEZu: 

Proběhla schůzka s pracovníky ČEZu u nás v osadě, viz příloha. Příloha vyvěšena 

na všech vývěskách a na webu osady. 

 

Výbor ZO se zabýval rozvodnými skříněmi a elektroměry. Předseda ZO ČZS Mgr. 

Štěpán, p. Hanuš a revizní technik elektro p. Vích, připraví veškerou dostupnou 

dokumentaci k elektrifikaci osady, včetně elektrických sloupků a to do příští schůze 

výboru – projednávání dokumentace. 

Mgr. Štěpán jednal s revizním technikem. 

 

K bodu č. 6 

Výbor ZO se zabýval aktuálními předpisy BOZ a požární ochrany a přizval 

odborného a certifikovaného technika. 

 

 

K bodu č. 7 

Výbor ZO se zabýval přípravou členské schůze. 

 

K bodu č. 8 

Výbor ZO se zabýval podklady k ročnímu vyúčtování a záloh na další rok. 

 

K bodu č. 9 

 Výbor ZO se zabýval přípravou inventarizace. Inventurní soubory připravila a 

vytiskla účetní pí. Vrabcová. 

 

K bodu č. 10 

Průběžné hlášení do systému ISPOP – odběr povrchové vody – vodohospodář p. Brokeš. 

 

K bodu č. 11 

MMHK pokračuje s odkupy pozemků. 

Vrácení přeplatku za nájem prodaných pozemků se uskuteční dle informace 

z MMHK během příštího roku 2025. Pokud se nestihne termín řádného 

vyúčtování, bude nájem účtován ještě za rok 2025. Důvodem je to, že aktuálně 

platná smlouva mezi MMHK a naší ZO nebyla ještě ze strany majitele 

pozemku, tedy MMHK upravena a tím předpis výše nájmu. Následně v dalším 

roce 2026 se bude přeplatek vracet ve vyúčtování. 

 

 

 

 

 



K bodu č. 12 
SPÚ pokračuje s odkupy pozemků. 

 

 

 

K bodu č. 13 

Přepis podnájemních a podpachtovních smluv na nové uživatele. 

 

 

 

Zákaz ukládání bioodpadu a směsného odpadu v pytlích ke kontejnerům. 

Marius Pedersen to odmítá vyvážet. 
 
 

 

 

 

 

 

Příští schůze výboru se koná V KULTURNÍM DOMĚ ve středu dne  12. 3. 

2025 2025 od 17.00 hodin. 

 

 

 

 

LZE V HOTOVOSTI PLATIT ROČNÍ VYÚČTOVÁNÍ A ZÁLOHY NA 

LETOŠNÍ ROK!!! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: př. Rudolf Maryška                    Zapsal: př. Mgr. František Štěpán 


